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Wloclawek dnia 8.03.2017r.

Uprzejmie powiadamiam, 2e w ramach dyZuru radnych i spotkafi
z mieszka6cami zwr6cil siq do mnie pan zamieszkaly
ul.Starodebska m proibq o pomoc w rozwiqzaniu problemu wjazdu_
zjazdu do gara2u na w/w nieruchomo3ci.

w najbli2szym czasie bqdzie prowadzona przez urzqd Miasta przebudowa drogipowiatowej- ul. starodqbskiej od. Ar. chopina do ur. okrzei odcinek o df. okoro
330 m. Poniewa2 pan zamierza w najbli2szym okresie prowadzii
roboty budowlane zwiqzane ze zmiana sposobu u2ytkowania gara20w na swojejposesji uprzejmie prosi o uwzglqdnienie w przebudowie ul. Starodqbskiej jegojednego szerszego wjazdu do gara26w. w tym zakresie posiada projekt zjazdu zdzialki nr.125 KM 52 na ul. Starodqbska oraz odpowiednie uzgodnienia i
zgloszenia - pozwolenia z Wydzialu Urbanistyki iArchitektury.
w zwiqzku z powy2szym uprzejmie prosze o skoordynowanie sru2b wydziaruInwestycji, inspektora nadzoru ewentuarnie projektanta z panem

by uzgodnii-uwzglgdnii w istniejqcym projekcie/o ile jest jui projekt/
realizowanej inwestycji drogowej zwiqzanej z przebudowq Arogi powiatow;j
ul' starodqbskiej by przyszly wykonawca wybrany przezurzqd Miasta realizujqcw'lw zadanie wykonar jeden szerszy wjazd - zjazd z garaiow nieruchomo6ciStarodqbska . tym bardziej, 2e nie wiqie siqio z duZymi naktadami
finansowymi.

Prezydent Miasta Wloctawka

w. miejscu

Lrczq na zrozumienie pro5by pana
problemu, kt6ry zglosit mi w/w.

a tym samym rozwiqzania

Uprzejmie prosze o powiadomienie mnie o sposobie zalatwienia opisanej
sprawy.

W zalqczeniu zdjqcia obrazujqce sytuacje wjazdu_zjazdu na ul. Starodgbskq.

Z powaianiem


